
ИЗВОД ИЗ ЗАПИСНИКА  

са седнице Председништва Удружења урбаниста Србије, 

одржане у Београду, 25. новембра  2014.године 

 

 

 

 

 

2. тачка дневног реда: Извештај са 23.међународног салона урбанизма 
одржаног у Београду (С.Ференц, Проф.др М. Ралевић). Председништво је 

констатовало да је премијерна поставка 23. међународног салона 

урбанизма, одржана у  Београду у Југословенском драмском позоришту, 
7.новембра 2014.године. У току припреме Салона није увек било 

одговарајуће координације у оквиру самих реализатора и једног броја 

учесника у припреми. У оквиру ове тачке  разматрана је и оставка 

председника Савета салона урбанизма Славице Ференц. Председништво 

Удружења урбаниста Србије је једногласно донело одлуку да Славица 

Ференц и даље остане на месту председника Савета салона јер досадашње 

ангажовање Славице Ференц је било изузетно активно, пожртвовано и 

професионално. Због неких околности које су стварале проблеме у 
функционисању самих припрема и реализације на овогодишњем Салону 
никакву личну одговорност не сноси Славица Ференц. Сходно овоме, 

Председништво је замолило Славицу Ференц да настави рад и у следећем 

периоду као председник Савета салона. Такође, Председништво је 

констатовало да све уочене недостатке у припеми и реализацији овога 

Салона треба отклонити приликом израде Програма и правила следећих 
Салона који ће у себи садржати јасна и недвосмислена правила за све 

учеснике у реализацији. Тако усвојени Програм и Правила салона се могу 
мењати само на званичним седницама Савета салона и Председништва 

Удружења урбаниста Србије а њихово поштовање је дужност и обавеза 

свих учесника у реализацији Салона.  

 

Из свега наведеног обавештавамо чланове Удружења урбаниста 

Србије и друге институције и појединце да је Славица Ференц и даље 

председник Савета салона урбанизма. 

 
 


